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betreft. Tegelijkertijd zijn wij van mening dat gemeenten niet kunnen wachten op de 

invoering van deze nieuwe verdeling per 2021. De huidige aanpak slaat immers flinke 

gaten in gemeentelijke begrotingen. 

Oproep 

Hierboven hebben wij beschreven waarom wij van mening zijn dat de huidige 

methode om de hoogte van het accres vast te stellen niet langer houdbaar is. Wij 

willen u hierbij dan ook, mede namens onze gemeenteraad, indringend vragen om 

deze rekenmethode bij te stellen. De bijstelling van deze rekenmethode kan wat ons 

betreft onderdeel zijn van de herijking van de verdeling van het gemeentefonds en 

moet daarbij zorgen voor een meer rechtvaardige verdeling van de bijdragen van het 

Rijk aan de gemeenten. Daarbij verzoeken we u om de aanpassing van deze 

rekenmethode met terugwerkende kracht door te voeren. Te lang rigide vasthouden 

aan de klassieke trap-op-trap-af-systematiek leidt immers op dit moment tot schade, 

zowel financieel als qua bestuurlijke geloofwaardigheid. 

Een afschrift van deze brief versturen wij aan de overige 354 gemeenten in Nederland 

en aan de VNG. Wij zullen hen vragen ons te steunen in deze oproep aan uw adres. 

Uiteraard zijn wij meer dan be eid om ons verzoek nader aan u toe te lichten. 

Hoogachtend, 

Burgemeester Wethouders van Culemborg 

De secret ·s D gemeester 

 

Bijlagen: Motie Noodzaak aanpassing rekenmethode accres Algemene Bijdrage 




